

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB BANKING CORPORATION (JORDAN) Date: 03-02-2026 04:03:19 PM Subject: No cash dividends distribution	السادة هيئة الوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك المؤسسة العربية المصرفية/الأردن التاريخ: PM 04:03:19 2026-02-03 الموضوع: عدم توزيع أرباح نقدية
Kindly be informed that the Board of Directors of Arab Banking Corporation (Jordan) decided in its meeting held on 3/2/2026 to recommend to the General Assembly of Arab Banking Corporation (Jordan) at its Ordinary Meeting that will be held in April 2026 not to distribute cash dividends to the bank's shareholders. This decision is subject to the Bank's General Assembly Approval and Central Bank of Jordan approval.	يرجى التكرم بالعلم بأن مجلس إدارة بنك المؤسسة العربية المصرفية (الأردن) قد قرر في اجتماعه الأول للعام 2026 والمنعقد بتاريخ 3/2/2026 التوصية إلى الهيئة العامة لشركة بنك المؤسسة العربية المصرفية (الأردن) في اجتماعها العادي المنوي عقده خلال شهر نيسان 2026 بعدم توزيع أرباح نقدية على مساهمي البنك. يخضع هذا القرار لموافقة البنك المركزي الأردني والهيئة العامة للبنك.
03-02-2026	03-02-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Abdalrahman Abu Asabh	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة Abdalrahman Abu Asabh اسم المستخدم: